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W dniu dzisiejszym Italo Zanzi zaprezentował kolejny, letni nabytek Romy,

Mapou Yangę-Mbiwę. Dziennikarze zadawali tradycyjne pytania o pierwsze

wrażenia i gotowość do gry.

 

Italo Zanzi:

- Jesteśmy tu dziś, by zaprezentować wam ważnego zawodnika, który jest młody,

ale doświadczony.

 

Yanga-Mbiwa:

 

Co możesz dać Romie, z twoim doświadczeniem?

- Jestem bardzo zadowolony z pobytu tutaj. Chcę być konkurencyjny i pomocny.

Trener mnie już zna. Wie, że mogę być ważny.

 

Pierwsze wrażenia z Garcią?

- Już go znałem. Przekonał mnie do przybycia. Chce wygrać ligę, a ja także jestem

głodny zwycięstwa.

 

Jakim typem zawodnika jesteś?

- Dostępnym dla drużyny. To wspaniały kolektyw. Zrobimy wszystko by osiągnąć

nasze cele. Moją naturalną pozycją jest środek obrony.

 

W jakim stopniu jesteś gotowy, pod względem fizycznym? Kiedy będziesz

dostępny?

- Jestem w dobrej formie. Mamy kilka dni na przygotowanie się. Muszę po prostu

ciężko pracować, dzięki czemu będę mógł być wybrany do kolejnego meczu.
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Jakie są twoje oczekiwania? Będziesz zawodnikiem pierwszej jedenastki?

- Trener zna mnie z gry we Francji, wie jakie mam umiejętności. Spróbuję dać z

siebie wszystko, by wygrać miejsce w drużynie.

 

Twoje doświadczenia z Newcastle?

- W Anglii nie poszło tak dobrze. Oni nie myślą w ten sam sposób. Tam wszystko jest

bardziej fizyczne. Myślę, że tutaj niektóre rzeczy są inne. Jest więcej gry piłką. Liga

włoska jest dużo bardziej podobna do francuskiej.

 

Co myślisz o rasiźmie w piłce nożnej?

- Uważam, że Roma to wielka drużyna i wie jak zajmować się takimi incydentami. Ja

chcę myśleć tylko o tym co się dzieje na boisku.

 

Kto się z tobą pierwszy skontaktował, Garcia czy Sabatini?

- Garcia.
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